


| | | |
|---|---|--|
|  | Prüfabläufe erstellen und ausführen Create and execute test sequences | |
| | Welche Software nutze ich um Prüfabläufe zu erstellen und was wird benötigt um diese auszuführen? | Which software do I use to create test sequences and what is required to execute them? |

| | | |
|--|---------------------------------|---|
| Anwendungsgebiet Field of application | Software HYDROlink 6, Messgerät | Software <i>HYDROlink 6, Instrument</i> |
|--|---------------------------------|---|

| | |
|--|--|
| <p>Thema</p> <p>Welche Software nutze ich um Prüfabläufe zu erstellen und was wird benötigt um diese auszuführen.</p> <p>Prüfabläufe erstellen</p> <p>Um Prüfabläufe zu erstellen, benötigt man die Lizenz <i>HYDROlink 6 Professional</i>. Damit lassen sich Prüfabläufe für den PC und für das Messgerät erstellen und ausführen.</p> <p>Prüfablauf am PC ausführen ohne Professional Lizenz</p> <p>Um einen Prüfablauf an einem weiteren PC auszuführen, benötigt man eine HYDROlink 6 Installation. Diese legt eine Verknüpfung HYDROrun 6 auf dem Desktop an. Damit startet die HYDROlink als HYDROrun.</p> <p>HYDROrun 6 ist lizenzfrei.</p> <p>Prüfablauf am Messgerät ausführen</p> <p>Um Prüfabläufe am Messgerät auszuführen, wird eine HYDROrun light Lizenz für das Messgerät benötigt.</p> <p>Folgende Mesgeräte können Prüfabläufe ausführen: MultiSystem 5060, 5060 Plus, 8050, 4070 und 5070.</p> <p>Siehe auch Anwendungshinweis AN 0316 (HYDROlink Versionen).</p> | <p>Subject</p> <p><i>Which software do I use to create test sequences and what is required to execute them.</i></p> <p>Create test sequences</p> <p><i>The HYDROlink 6 Professional license is required to create test sequences. This allows test sequences to be created for the PC and for the instruments.</i></p> <p>Execute the test sequence on the PC</p> <p><i>To execute a test sequence on another PC a HYDROlink 6 installation is required This creates a shortcut HYDROrun 6 on the desktop. With that the HYDROlink starts as HYDROrun.</i></p> <p><i>The HYDROrun 6 is license free.</i></p> <p>Execute a test sequence on the instrument</p> <p><i>A HYDROrun light license is required for the instrument in order to carry out test sequences on the instrument.</i></p> <p><i>The following instruments can execute test sequences: MultiSystem 5060, 5060Plus, 8050, 4070 and 5070.</i></p> <p><i>See also the application note AN 0316 (HYDROlink versions).</i></p> |
|--|--|

| | | |
|---|---|---|
| Haftungsausschluss / Limitation of Liability | <p>Alle Informationen in diesem Dokument dienen der Unterstützung bei der Anwendung unserer Produkte. Sie sind rechtlich nicht bindend.</p> <p>Beachten Sie Datenblätter und Bedienungsanleitungen zu den von Ihnen eingesetzten Produkten.</p> <p>Druckfehler sind vorbehalten. Im Zweifelsfall gilt die deutsche Sprachversion.</p> | <p><i>The intention of the provided information is to assist in the use of our products. This information is legally not binding.</i></p> <p><i>Please refer to the data sheets and user manuals of the products to be used.</i></p> <p><i>There is no liability for possible misprints. The German language version is valid in any case of doubt.</i></p> |
|---|---|---|